
Protokół Nr XIV/2011 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 października 2011 roku 
 

Otwarcia obrad XIV sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Stwierdził iż obecnych jest 13 radnych co stanowi 
wystarczające quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
13 głosów za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? Wniosków nie zgłoszono. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie 

międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jędrzejowie na 

kadencję 2012 – 2015. 
8. Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 

miasta Sędziszów w zakresie terenów komunikacji kolejowej. 
9. Uchwały w sprawie  przekazania szkół do prowadzenia przez Fundację  na 

rzecz wspierania rodziny oraz dzieci i młodzieży „Fundacja z Uśmiechem”: 
– SP Krzcięcice 
– Szkoła Filialna Klimontów. 
– SP Tarnawa, 

10. Uchwała w sprawie przyjęcia Statutu   Związku Międzygminnego „Ekologia”               
z siedzibą w Jędrzejowie. 

11. Uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy 
Sędziszów na lata  2011 – 2020. 

12. Uchwały w sprawie zmian w budżecie. 
13. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2010/2011 

w szkołach prowadzonych   przez Gminę Sędziszów. 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i dyskusja. 
16. Zamknięcie obrad. 

Głosownie 
14 głosów – za 
Podziękował Paniom Grażynie Błońskiej i Zofii Góździk za czteroletnią pracę ławnika 
w Sądzie Rejonowym w Jędrzejowie. 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy w okresie międzysesyjnym. 
Radna B. Wójcik 



- proszę o podanie kosztu budowy uliczek przy ul. Przemysłowej, rozumiem że odbiór 
robót był i jest sporządzony protokół. 
Pan Burmistrz 
- odbiór już był ale najlepiej proszę pójść do Wydziału BRI i zapoznać się z 
dokumentami na miejscu. 
Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- proszę o wypalenie zakrzaczeń pozostałych przy drodze k/ Majchrowicza, 
- to samo od świetlicy w Gniewięcinie w stronę lasu sielskiego, 
- przy tzw. gościńcu pobocza zsunięte do rowu, proszę zebrać nadmiar ziemi na dł. 50m, 
- utwardzić pobocza na zakręcie drogi powiatowej k/ Szkliniarz, 
- prośba o poszerzenie drogi k/ Majchrowicza. 
Radna B. Wójcik 
- zapytała czy dodatek mieszkaniowy przysługuje rodzinie, która ma zaległości w opłatach? 
Pan Burmistrz 
- nie przysługuje. 
Radna B. Wójcik 
- proszę o odpowiedź na piśmie z podaniem podstawy prawnej. 
Radny J. Strzelec 
- mam prośbę aby sołtysi zgłaszali na bieżąco sprawę świecenia się lamp przez dzień lub zbyt 
długo rano bo wszyscy za to płacimy, 
- przejęliśmy działki za Urzędem i jak to wygląda, kto ma wykaszać i sprzątać? 
- dostałem pismo w ubiegłym roku że będą robione ścinki poboczy i do dziś nic nie zrobiono. 
Radny Z. Konieczny 
- proszę o wyrównanie zapadliny w jezdni w Klimontowie Laskowie, 
- droga od Gniewięcina którą wożono kamień, na skrzyżowaniu drogi na Lipie i przejazdu 
rozjeżdżono pobocze i powstała duża dziura, koniecznie trzeba naprawić, 
- proponuję ustawienie znaku o ograniczaniu tonażu aby ciężkie samochody nie rozjeżdżały 
drogi, 
- miałem telefony od mieszkańców, że rolnicy wyciągają błoto na drogi, prosimy o 
rozwiązanie tego problemu, 
- proszę o ujęcie w budżecie 2012 roku środków na ścinkę poboczy w Klimontowie od 
Ostrowskiego w stronę południową i udrożnienie rowów, 
- w sprawie otwarcia poczekalni w Klimontowie proponuję skierować pismo do Ministra 
Transportu, było pismo do Posła ale nie odpowiedział. 
Radny J. Wiencek 
- pytałem na sesji o teren wzdłuż ul. Leśnej, czy właściciel będzie coś robił. Zarośla przed 
zimą trzeba usunąć naprzeciwko bl 11 i 12. 
Wiceprzewodniczący M. Gliwiński 
- dowieźć kamień na ul. Majową za obwodnicą i zamontować 1 lampę oświetleniową, tam 
jest coraz więcej nowych domów. 
Radny D. Juszczyk 
- mieszkańcy proszą aby wystąpić do właścicieli byłej rzeźni o uporządkowanie terenu, 
- czy podjęto kroki o usunięcie przez ZDP pni przy Przemysłowej? 
Radny Z. Gładki 
- utwardzić pobocza na rozjeździe dróg Pawłowice – Zagaje, w ubiegłym roku ugrzązł tam 
samochód, tam kiedyś były stawy – utwardzić szlaką, 
- na rozjeździe w Pawłowicach wyciąć dziko rosnące wierzby, wychylają się na jezdnię 
ograniczając widoczność, 
- pomalować poręcze mostu na rz. Mierzawa, 



- wyrównać wybite pobocza w Łowini. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Zielonek zgłaszają, że pobocze drogi Zielonki – Sielec jest wyższe od jezdni, 
woda wymyła kamień z pobocza. 
Radny S. Łazarski 
- prościej byłoby objechać drogi, to samo jest przy cmentarzu wszyscy przejeżdżamy i 
widzimy. 
Radny N. Jawor 
- przez wysokie pobocza woda stoi na jezdni i niszczy asfalt, 
- prosimy o przestawienie czasu świecenia lamp w Borszowicach. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- temat ścinki poboczy przy Sportowej zgłaszałem w ubiegłym roku, tworzy się niecka 
i do dzisiaj nic nie zrobiono, 
- przy OSP Rynek jest zniszczona płyta na studzience telefonicznej, zniszczona została 
przez wykonawcę chodnika, 
- podciąć drzewa przy lampach bo nie widać światła, 
- od kilku lat nie zakończony rów k/ Gajosa, trzeba udrożnić rów i odprowadzić wodę, 
- zapadła się droga k/ Kowalskiego, 
- co dalej ze świetlicą w Rynku. 
Pan Przewodniczący 
- chodnik na moście w Rynku miał być zrobiony w tym roku, znalazłem pismo z 2010 
roku informujące że będzie zrobiony w 2010r , jest rok 2011 i dalej nic. 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
 - do końca października Rada ma obowiązek wyboru ławników do Sądu Rejonowego 
i Sądu Pracy. W czerwcu upłynął termin przyjmowania zgłoszeń kandydatów . U nas 
zgłosiło się 5 kandydatów a limit dla nas jest 4 ławników w tym 1 do Sądu Pracy. 
Wobec wszystkich kandydatów rozpoczęto procedurę w oparciu o ustawę prawo o 
ustroju sądów powszechnych. Rada ze swojego składu powołała komisję opiniującą 
kandydatów oraz podjęła uchwałę w sprawie zasięgnięcia informacji o kandydatach od 
Komendanta Wojewódzkiego Policji. 
Komisja opiniująca ze swoich czynności sporządziła sprawozdanie. 
Sprawozdanie odczytał radny Dariusz Juszczyk (materiał w załączeniu do protokołu). 
Wybór ławników odbywa się w głosowaniu tajnym do przeprowadzenia którego Rada 
musi wybrać 3 osobową Komisję skrutacyjną. Przedstawiła karty do głosowania, 
poinformowała iż na kartach musi być głosowanie pełne, każdy głosuje na 4 
kandydatów stawiając znak na tak, przeciw lub wstrzymujący się, przy osobach 
wybieranych do Sądu Rejonowego i to samo wobec osoby wybieranej do Sądu Pracy. 
Na ławnika zostaje wybrana osoba która na tak uzyska minimum 8 głosów. 
Do Sądu Rejonowego kandydują: 
Błońska Grażyna 
Góździk Zofia 
Rączkiewicz Zenon 
Do Sądu Pracy kandyduje: 
Patyna Irena 
Pan Przewodniczący 
- poprosił o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. 



Zgłaszający                                     kandydat 
Zdzisław Konieczny                       1. Nikodem Jawor 
Jacek Sroka                                     2. Mariusz Gliwiński   
Stanisław Łazarski                          3. Wiktor Tabor 
Głosowanie 
14 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Pan Wiktor Tabor omówił sposób głosowania, odczytywał nazwiska radnych wg listy 
obecności i wręczał kartę do głosowania. Po przeprowadzeniu głosowania i 
zakończeniu prac Komisja sporządziła protokół , który odczytał Przewodniczący. 
 Kandydaci otrzymali następującą liczbę głosów. 

1. Błońska Grażyna – 12 za, 2 przeciw, 1 wstrzymujący się 
2. Góździk Zofia – 14 za, 1 przeciw 
3. Rączkiewicz Zenon – 5 za, 8 przeciw, 2 wstrzymujące się 
4. Patyna Irena – 14 za, 1 przeciw 

Rada wybrała 2 ławników do Sądu Rejonowego i 1 ławnika do Sądu Pracy. 
Ad.8 
Pan A. Matuszko 
- w 2010 roku Rada podjęła uchwałę w sprawie planu zagospodarowania 
przestrzennego miasta Sędziszów, Wojewoda unieważniła uchwałę w części 
dotyczącej terenów kolejowych, uznała iż należy wprowadzić parametry dotyczące 
zabudowy i stąd ta dzisiejsza uchwała. 
Proponuję wykreślenie na pierwszej stronie uchwały zapisu w § 1 „które straciły 
ważność na mocy Rozstrzygnięcia nadzorczego znak:IG.III.4130.2.2011 Wojewody 
Świętokrzyskiego z dnia 1.02.2011 roku” ponieważ jest to zapisane w uzasadnieniu. 
Rada przyjęła proponowaną poprawkę jednogłośnie. 
Do uchwały są 4 załączniki, są to: 

1) Mapy 1a, 1b, 1c 
2) Mapy 2a, 2b, 2c 
3) Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag – uwag nie zgłoszono. 
4)   Rozstrzygnięcie Rady Miejskiej w Sędziszowie o sposobie  realizacji 

zapisanych w planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 
należą do zadań własnych gminy oraz zasadach ich finansowania dotyczące  
Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego miasta Sędziszów w 
zakresie terenów komunikacji kolejowej. 

Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie uchwałę sprawie miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego miasta Sędziszów w zakresie terenów komunikacji kolejowej. 
Głosowanie  
15 głosów – za               uchwała Nr XIV/98/2011 
Ad. 9 
Pani A. Skiba 
- 30 września Rada Miejska podjęła uchwały w sprawie zamiaru przekazania 3 szkół 
do prowadzenia przez Fundację. Uchwały te wraz z wnioskiem o opinię zostały 
przesłane do Kuratorium Oświaty. Otrzymaliśmy opinię pozytywną. 



Odczytała uchwałę w sprawie przekazania prowadzenia Szkoły Podstawowej im. Jana 
Pawła II w Krzcięcicach   Fundacji Na Rzecz Wspierania Rodziny oraz Dzieci i 
Młodzieży „ Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 
Radny J. Strzelec 
- dlaczego nie dano takiej szansy jak tym szkołom, szkole w Mstyczowie. Jeśli firma 
przejmuje szkoły i proponujemy dotację dla 3 szkół, to dlaczego nie mówimy o 
Mstyczowie gdzie ta sama Fundacja prowadzi szkołę. Uważam że też powinniśmy 
dofinansować. Chcę wiedzieć dlaczego szkoły są traktowane nierówno. 
Pan Burmistrz 
- my jako gmina ratujemy małe szkoły inaczej niż w innych gminach, sami widzicie 
ile trwa procedura przekazania. Mstyczów był najmniejszą szkołą, miał 27 dzieci to 
połowę mniej niż Krzcięcice i Tarnawa, dlatego podjęliśmy taką decyzję. Mstyczów 
funkcjonuje na bardzo dobrym poziomie. Likwidacja i przekazanie różni się pod 
względem formalnym ale daje takie same prawa wobec szkół. Fundacja zwróciła się o 
pomoc w kosztach ogrzewania ze względu na ogrzewanie olejowe w Klimontowie i 
Tarnawie i dlatego w umowie zapisujemy pomoc do 20% kosztów. W niczym nie 
przeszkadza aby przy trudnej sytuacji do 20% przekazać również dla Mstyczowa. 
Dlaczego odrębne uchwały – to są dwie różne sprawy uchwały o przekazaniu szkół a 
uchwała o przekazaniu dotacji dotyczy wszystkich podmiotów i ta uchwała będzie 
obejmował 3 szkoły i jednakowe kryteria również dla Mstyczowa. Nie ma 
różnicowania pod względem obowiązywania uchwały. Gdzie indziej gminy walczą 
aby te oszczędności były większe i likwidują szkoły nie tworząc innych form ich 
prowadzenia. U nas jest to prospołeczne i racjonalne podejście. Standardy nauczania 
powinny być przyjęte dawno. Myśmy takie wewnętrzne opracowali w 2006 roku, 
przyjmując liczebność w klasach podstawowych na wsi – 15, gimnazja -22   ,             
w mieście szkoły podstawowe – 24, gimnazja – 26, LO – 28. 
U nas w klasach w szkołach wiejskich jest 4,3,6 uczniów. 
Radny J. Strzelec 
- mówi Pan że wszystkie dzieci są nasze. Na zebraniach sołeckich prosiłem aby Rady 
Sołeckie część funduszu przekazały na szkoły. 
Pan Burmistrz 
- uważam że jest to bardzo dobry pomysł i celowy wydatek. 
Radny J. Sroka 
- proszę o szeroką informację do prasy lokalnej i Gazety Jędrzejowskiej dlaczego takie 
rozwiązanie zostało wybrane aby mieszkańcy wiedzieli. 
Radny Z. Konieczny 
- w umowie pisze, że Gmina może dofinansować czyli Fundacja musi wystąpić 
indywidualnie o każdą szkołę. 
Pan J. Piotr 
- byłem w siedzibie Fundacji, żadnych cudów tam nie widziałem. Będąc radnym 
bałbym się głosować takie uchwały. Przekazywanie szkół powinno odbywać się w 
drodze Konkursu. Burmistrz nie zachowuje transparentności wyboru . Fundacja 
zajmuje się opieką społeczną, przedszkolami i punktami przedszkolnymi, dogoterapią. 
Jedyną szkołą jaka prowadzą to szkoła w Mstyczowie. Tam jest  3 osobowy Zarząd. 
To jest potężne uderzenie w środowisko nauczycielskie. 
Pan Burmistrz 



- jest to istotny temat, wszystko trzeba wziąć pod uwagę. Występując do Kuratorium o 
opinię wskazaliśmy kto będzie prowadził szkoły. Mamy dwuletnie doświadczenie 
współpracy gdzie Fundacja prowadziła przedszkola a teraz szkołę w Mstyczowie. 
Wcale nie musieliśmy wybierać podmiotu gdyby tak jak w innych gminach 
środowisko zorganizowało się i założyło Stowarzyszenie, u nas takiej woli nie było. 
Wielkiej łaski Fundacji to my nie robimy. Nikt nie traci pracy, oczywiście 
wynagrodzenie inne wg podziału otrzymanej subwencji. Nasze działania są aby pomóc 
to będą mieli więcej do podziału. Tak samo było w sprawie Zespołu SO. 
Przypominam że do dziś nie możemy połączyć Klimontowa i Mstyczowa. Teraz też 
tak robimy aby wszystko funkcjonowało jak najlepiej tak jak jest teraz w Zespole. My 
musimy racjonalność i ekonomię mieć przed oczami, jest to rozwiązanie najbardziej 
pro ludzkie i dla dobra dziecka. 
Pan Przewodniczący  
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie przekazania SP w Krzcięcicach 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw 
2 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr XIV/99/2011 
Pani A. Skiba 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przekazania prowadzenia Szkoły Filialnej w 
Klimontowie Fundacji Na Rzecz Wspierania Rodziny oraz Dzieci i Młodzieży „ 
Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
3 głosy – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się                uchwała Nr XIV/100/2011 
- przedstawiła uchwałę w sprawie przekazania prowadzenia Szkoły Podstawowej im. 
Bohaterów Armii Krajowej w Tarnawie  Fundacji Na Rzecz Wspierania Rodziny oraz 
Dzieci i Młodzieży „ Fundacja z Uśmiechem” w Kielcach. 
Głosowanie 
10 głosów – za 
2 głosy przeciw 
3 głosy – wstrzymujące się               uchwała Nr XIV/101/2011 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia Statutu   Związku Międzygminnego 
„Ekologia”   z siedzibą w Jędrzejowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                          uchwała Nr XIV/102/2011 
Ad. 11 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy 
Sędziszów na lata  2011 – 2020. 
Głosowanie 
11 głosów – za                        uchwała Nr XIV/103/2011 
Ad. 12 



Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok. 
Głosowanie 
13 głosów –za                    uchwała Nr XIV/104/2011 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2010/2011 w 
szkołach prowadzonych   przez Gminę Sędziszów. 
Radny S. Łazarski 
- generalnie o jakości nauczania nie mówimy, z informacji wynika że tylko 4 szkoły 
podstawowe uzyskały wynik egzaminu powyżej średniej a pozostałe już gorzej. Czy 
Burmistrz jako organ prowadzący oświatę, na którą wydajemy ponad 11 mln 
zastanawiał się jakie podjąć działania aby te wyniki były lepsze. Ta informacja 
pobudza do dyskusji Komisję Oświaty, co z tym zrobić aby te średnie były wyższe. 
Jakie wnioski z tego że w szkołach podstawowych dzieci mają dobre wyniki a później 
te same już złe. 
Radny D. Juszczyk 
Komisja szczegółowo analizowała wyniki egzaminów, były spotkania z dyrektorami w 
celu podniesienia jakości kształcenia w gminie Sędziszów. 
Pan Burmistrz 
- uważam że są to słuszne wnioski jakie działania podjąć żeby wyniki były lepsze. 
Od ubiegłego roku przyjęliśmy program motywacyjny, w którym uczestniczą wszyscy 
nauczyciele. Powstał Zespół gdzie 1 dyrektor odpowiada za całokształt, 3 zastępców 
jest odpowiedzialnych za dydaktykę, spotykają się i ustalają kierunki działania. 
Idziemy na jakość, myślę że efekty będą abyśmy się mieścili przynajmniej w średniej 
wojewódzkiej. W LO należy zwrócić uwagę na zdawalność matur w systemie 
rozszerzonym aby młodzież mogła wybierać kierunki studiów , które promują za taką 
maturę. Jest stały monitoring, dobrze układa się współpraca między Dyrektorem 
Zespołu i zastępcami, potencjał wśród nauczycieli jest. Żeby były efekty musi być 
samodyscyplina. 
Radny J. Strzelec 
- zgadzam się z tym, od kilku lat główny temat to oświata ale jeśli jest tak, że dodatek 
motywacyjny dajemy wcześniej na pół roku to jak motywacja, 
- z Bugaja dzieci chodzą do Gimnazjum w Słupi o czym to świadczy. 
Radny N. Jawor 
- czy były skargi na poziom nauczania i zachowania nauczycieli, ja wiem że ludzie się 
boją bo miałem taką sytuację że później mścili się na moich dzieciach. Były sytuacje 
że nauczyciele nie uczyli tylko zadawali do domu. 
Pan Burmistrz 
- praca nauczyciela to szczególny zawód, każdy przez to przechodził. Kształtuje się 
psychikę i intelekt. Czasami do zawodu trafiają przypadkowi ludzie ale nie można 
mówić o wszystkich, 90% nauczycieli poświęca swój czas. 
Radny J. Strzelec 
- jest częsta zmiana podręczników, czy nauczyciel jest przygotowany? 
Rada przyjęła do wiadomości przedstawioną informację. 
Ad. 14 



Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych : 
W. Tabor – zakrzaczenia postaramy się wyciąć, 
- jeśli pogoda pozwoli może uda się usunąć nadmiar ziemi w gościńcu, 
- w sprawie utwardzenia pobocza k/Szkliniarz zwracaliśmy się do ZDP i od lipca nic 
nie zostało zrobione, firma wykonująca drogę w Klimontowie ma uzupełnić. 
B. Wójcik – udzielimy odpowiedzi na piśmie. 
J. Strzelec – w sprawie drogi Przełaj wystąpiliśmy z Wójtem Żarnowca do Starostów 
obu Powiatów i ZDP, 
- jeśli uda się pozyskać kamień to postaramy się dowieźć, 
- teren za Urzędem będziemy niwelować w 2012 roku, 
- w sprawie nie wykonanych ścinek poboczy kolejny raz wyślemy pismo do Powiatu. 
Z. Konieczny – zapadlina w drodze Klimontów Lasowa miała być zrobiona, 
- rozjeżdżone pobocza drogi Gniewięcin – Lipie, będziemy egzekwować naprawę  od 
podmiotu który woził kamień, 
- uważam że znak ograniczenia tonażu trzeba zamontować, 
- jeśli chodzi o wyciąganie błota z pól jedynym rozwiązaniem jest karanie przez 
rolników, 
- na dziś nie wiemy jak skończy się sprawa otwarcia poczekalni w Klimontowie. 
S. Łazarski – w sprawie poczekalni przewijają się 3 spółki kolejowe tak że trudno 
będzie się dogadać, może rozważyć zakup wiaty przystankowej. 
Pani H. Barska 
- koszty zakupu wiaty są takie jak dzierżawa poczekalni przez 20 lat. 
Pan Z. Konieczny 
- czy nie można z tym problemem zwrócić się do nowego Ministra. 
Pan Burmistrz 
J. Wiencek – nie mamy odpowiedzi od właścicielki działek przy Leśnej, jeszcze 
będziemy próbować jeśli nie to trzeba będzie wyciąć, 
- teren między Bazą TKR a PSP ma być wykoszonych po świętach. 
M. Gliwiński – ul. Majową sprawdzimy na miejscu, 
- lampa na pewno nie będzie zamontowana w 2012 roku, tam trzeba robić projekt. 
D. Juszczyk – zwrócimy się do właścicieli byłej rzeźni o uporządkowanie terenu, 
- wystąpimy oficjalnie o frezowanie pni przy Przemysłowej. 
Z. Gładki – rozjazd Pawłowice – Zagaje utwardzimy szlaką, 
- wycinkę starych wierzb postaramy się zrobić przy okazji prac porządkowych w 
parku w Pawłowicach- wystąpimy o naprawę wybitych poboczy przy drodze 
powiatowej w Łowini, 
N. Jawor – ścinkę poboczy zgłosimy przy wszystkich drogach, 
- przestawienie czasu świecenia w Borszowicach zgłosimy. 
Z. Adamski – pobocza przy Sportowej koniecznie trzeba poprawić, 
- pęknięta płyta przy OSP w Rynku, sprawdzimy jak to zabezpieczyć, 
- sprawa podcinki drzew przy lampach oświetleniowych rozeznamy, 
- wystąpimy w sprawie zapadniętej drogi k/Kowalskiego i rowu przy Jędrzejowskiej, 
- aby zapewnić podstawowe warunki sanitarne dla strażaków w Rynku zabezpieczymy 
środki w budżecie 2012 na takie pomieszczenia. 
A. Mysiara – chodnik na moście w Rynku zgłosimy ponownie. 



Ad. 15 
Pan R. Baran 
- podziękował Radzie Miejskiej i Burmistrzowi za nową drogę w Borszowicach. 
Jeśli chodzi o ocenę stanu nauczania w szkołach, to co się dzieje było tematem obrad 
Rady Powiatu, dobrze że o tym mówimy. Pewne procesy zapadają poza nami, 
wprowadzone zmiany gdy doszło Gimnazjum po sześcioklasowej podstawówce, 
wynikły problemy dla młodzieży,  która chciała kształcić się w zawodach bo tych 
szkół nie było. Nowy system sprowadza się do tego, że rodzice muszą pracować z 
dziećmi w domu. Nie możemy pozostawić nauczycieli samych sobie, rodzice muszą 
współpracować. 
Pan Przewodniczący 
- jako Rada dostaliśmy kwiaty od mieszkańców Borszowic z podziękowaniem za 
mądre decyzje. 
1)  odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o zaakceptowanie karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa 
(teren zabudowany garażami przy Spółdzielczej). 
Rada zaakceptowała przedstawione karty i spis. 
2)  odczytał pismo p. Obwiosło i p. Stachurka informujące że zostały uniewinnione od 
stawianych im zarzutów (pismo w załączeniu), 
3) zapoznał z pismem mieszkańców bl. Nr 7 Oś. Sady skierowane do Wojewódzkiego 
Inspektora Ochrony Środowiska na zakłócanie spokoju przez p. Krzelowską. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o pismo drugie to jest sprawa pracownicza, z wyrokiem Sądu nie 
dyskutujemy. Pewne fakty w przeszłości miały miejsce, uważam że nie było innej 
możliwości jak odsunąć te panie od pracy. Przyjęliśmy kolejne 2 osoby,  tamte Panie 
zachowały pracę i musimy je zagospodarować. Odpowiedzieliśmy, że odszkodowanie 
się nie należy, Panie nie potrafią tego przyjąć. W innym zakładzie pewno już nie 
pracowałyby, my je zatrzymaliśmy i będą pracować. 
Pan J. Strzelec 
- w odpowiedzi do p. Baran, że ja nie mam dzieci w szkole, pytam skoro u nas jest tak 
dobrze to dlaczego dzieci chodzą do Gimnazjum w Słupi a nie do nas? 
- jeśli zmienia się ciągle podręczniki a rodzice pracują to kto ma pomóc? 
- jeśli chodzi o kontrole prowadzone przez Komisję Rewizyjną to muszę stwierdzić , 
że nie wszystko jest fair, jak tak będzie dalej to zrezygnuję. Gdy prosimy o dokumenty 
w czasie kontroli zaczynają się problemy, 
- drogi powiatowe to zwierzchnikiem ZDP jest Starosta, 
- sprawa ostatniego pożaru w Przełaju była jednostka z Rynku a ze Mstyczowa nie 
dlaczego, jeśli dajemy pieniądze to wymagajmy. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- były sąsiednie jednostki z Koryczan i Łan. 
Radny Z. Konieczny 
- poprosił o zakup tablicy ogłoszeniowej dla Podsadka, 
- jeśli byłaby możliwość dowieźć wywrotkę żużla do utwardzenia przy przystanku 
PKP od strony wschodniej. 
Radny W. Tabor 



- czy Rada może uzyskać informacje o działalności każdej jednostki OSP z podaniem 
w jakich akcjach brała udział? 
Pani Sekretarz 
- na zjeździe w Borszowicach było złożone na ten temat bardzo obszerne 
sprawozdanie. 
Radny J. Sroka 
- nie wszyscy mogą wyjechać do pożaru, bo nie wszyscy mają badania. Jednostka 
która jest w systemie musi wyjechać i ci którzy mają szkolenie i badania. 
Radny Z. Gładki 
- sprawa wyciągania błota na drogę, w Łowini była wezwana Policja był mandat 100zł 
i nakaz posprzątania. Według mnie Policja jeździ po terenie powinna pytać u sołtysa 
czyje pole i karać, 
- nie zawsze jest tak że strażacy nie chcą wyjechać do akcji, trzeba mieć z czym, 
- zostały zmienione dyżury ochotników w PSP z 24 godzinnych na 12 godzinne, teraz 
dyżurów jest więcej czyli częściej trzeba dojechać przez co wzrastają koszty. 
Komendant PSP powiedział, że jeśli ochotnikom nie pasuje to w ogóle mogą nie 
służyć. 
Radny N. Jawor 
- PSP zatrudniałoby więcej swoich ludzi, mają oszczędzać na ochotnikach a oni za 
grosze dyżurują. 
Radny J. Strzelec 
- gdyby więcej jednostek przyjechało do pożaru nie wzywaliby mnie do pomocy. 
Pan Burmistrz 
- w każdej jednostce ubezpieczonych jest kilka osób i mają badania lekarskie. 
Na temat OSP można byłoby długo dyskutować, na ostatnim walnym okazało się że 
od ochotników wymaga się tyle co od strażaków zawodowych. Ochotnicy nie chcą 
być członkami Zarządów OSP, bo trzeba jeździć do Sądu w sprawie rejestracji czy 
zmian. OSP nie tylko pomaga w akcji ale to oni zostają aby dogaszać i sprzątać. 
Uważam, że przy ostatnim pożarze jednostki Mstyczów i Klimontów powinny być. 
Ad. 16 
Przewodniczący zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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